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Zápis ze zasedání VZO OS KOVO ArcelorMittal Česká republika Číslo: 2013/74 
 

Datum: 30.5.2013 Čas: 11:30 -14.00 Místo: Školicí středisko Rybníček 

Jednání řídil: Vítězslav Prak - předseda  

 
Přítomní účastníci : 

ZO OS: Dle prezenční listiny 

Hosté: 
Ing. Zdeněk Kuča,  Bc. Jan Mikoláš , paní Gabriela Jonuzi, pan Stanislav 
Kania, Ing. Pavlína Fišerová, kol. Maceček, kol. Michalková 

Nepřítomní: 
kol. Hanáček , Motal, Pala, Pastrňák, Pěkník, Růžička, Slanina, Ing. Habura - 
omluveni 

 

Program zasedání VZO : 
 

1.  Zahájení a schválení programu zasedání VZO 
2.  Kontrola zápisu 
3.  Aktuální informace ředitelů závodů 
4.  Vyhodnocení Valcířské 50 
5.  Organizační  
  
 

Závěry VZO : 

 

 Ad 1) Zahájení, schválení programu zasedání VZO 
 

Předseda ZO kol. Prak seznámil členy VZO s návrhem programu zasedání. 

 

[2013/74]  VZO schválil navržený program zasedání; 

 

Ad 2) Kontrola zápisu 
 
K zápisu nebyla vznesena žádná připomínka. 
 
 

Ad 3) Aktuální informace ředitelů závodů 
 

Za ředitele závodu 14 podal informace Ing. Zdeněk Kuča. Okomentoval stav výroby za 
závod v květnu. HCC  - 196 t, KD - 1500 t, SJV - 1900 t 
 
Nedaří se plnit operativní rozpis vinou zakázkové náplně, poruch a nedostatku vstupního 
materiálu. Výhled na červen: KD 35-37 Kt, HCC 21 Kt, SJV 45 Kt 

      
VZO projednal organizační změny na kontrole jakosti záv.14. 
 
Ing. Kuča informoval o stavu oprav sociálního zařízení při východu z podchodu na HCC. 
 
Odpověděl na dotaz kol. Martona (přesčasy na HCC) a kol. Puščáka (dovolená v letních 
měsících na KD). 
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Závěry VZO : 

 
 
Informoval o schválení projektu pro SJV – GEWI. 
 
 
 
Výsledky ve výrobě za měsíc květen v AMDS CR okomentoval Bc. Jan Mikoláš. 
Zároveň podal informace o výrobě v červnu. 

 

Výroba DL a Profil.linky Svodidla Důlní výztuže 

květen  12 350 t  1 360 t          4 700 t 

červen  13 300 t            2 300 t          1 900 t 

 
 
Hromadná dovolená bude v termínu 29.7. – 9.8. 2013. 
 
 
 

Ing. Habura, ředitel závodu Koksovna – omluven (dovolená) 

 
. 
 

Ad 4) Vyhodnocení Valcířské 50  
 
Akce se zúčastnilo 552 osob. Poukázal na pozitivní hodnocení 40. ročníku Valcířské 50 
všemi účastníky, včetně atrakcí, zábavy, ubytování a občerstvení. 
Kol. Prak v této souvislosti vyslovil velké poděkování Štábu V50 a všem ostatním, kteří se 
na přípravě této akce podíleli a na jejichž bedrech spočíval úspěch celé akce. 
Poukázal zároveň i na pozitivní hodnocení ze strany vedení společnosti 
Další organizační záležitosti budou projednány na štábu V50.  
VZO konstatuje, že 40. ročník V50 byl dobře zorganizovaný a že drtivá většina 
zúčastněných byla spokojena. 
 
 
 

Ad 5) Organizační 
 
VZO schvaluje : 
žádost o poskytnutí sociální podpory pro dlouhodobě nemocného kolegu Libora Růžičku. 
  
Komentář k vyjednávání Dodatku ke KS v AMDS – v oblasti odměn, prémií, připojištění 
apod. podal kol. Prak. Dodatek KS byl dohodnut. 
 
Kol. Prak podal informace o návštěvě Základní organizace Škoda Auto Mladá Boleslav dne 
28.5.2013.  
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Závěry VZO : 

 
Informace z managementu podal kol. Prak. (Jedním z ožehavých témat bylo uzavření brány 
na koksovně od 1.6.2013). V polovině července bude proveden monitoring - jaké dopady 
má toto uzavření na bránu na Zářičí. 
 
Kol. Pěknica podal zprávu o cestě do Bruselu ve dnech 15.-17.5.2013 za účelem podpory 
jednání Evropské rady práce. 
 
Ze zasedání Redakční rady: předsedou zvolen kol. Aleš Chamrád, místopředsedou  
kol. Marta Polášková 
 

Informace Ing. Pavly Fišerové – o provedené dechové zkoušce u zaměstnance závodu 
10. Dechovou zkouškovou bylo zjištěno 0,14 promile alkoholu. Z provedeného rozboru krve 
byla zjištěna nulová hodnota. Neodpracovanou směnu proto zaměstnavatel řeší jako 
překážku na straně zaměstnavatele. 
 
Zároveň podala informaci o přípravách k projednávání směnnosti a dorovnání základních 
mezd po odchodech na VSS. VZO požádal, aby projednání těchto příprav bylo zařazeno na 
zasedání VZO dne 27.6.2013. 
 
 

Informace Gabriela Jonuzi – o ukončení pracovního poměru zaměstnance závodu 14 
dohodou. VZO projednal absenci v zaměstnání pana Mikurdy Jana ze dne 19.5.2013  
a souhlasil, aby tato absence byla vedena jako neomluvená. 
 
Brigádníci v letních měsících - budou přijímáni pouze studenti a učni technických oborů. Pro 
záv. 14 počet brigádníků 33, Steckel 2 brigádníci, koksovna 15 brigádníků. 
 
Kol. Kögler – podal informace k připravované Smlouvě s Hyundaiem. Podrobněji se touto 
záležitostí  bude VZO zabývat na příštím zasedání 13.6.2013. 
 
 

 
 

Program příštího řádného zasedání VZO: 
Termín: 13.6.2013 

Místo: Školící středisko Rybníček 

Návrh programu: viz pozvánka 

 

 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                     …..…….……………………  
                                                                                                     

podpis předsedy ZO (razítko) 
 

Zapsal:  Michalková Marcela Schválil: Prak Vítězslav Dne: 3. 6. 2013 
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